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Dotyczy odpowiedzi na interpelację w sprawie zaopatrzenia w wodę do podlewania płyty 

boiska sportowego na stadionie miejskim w Łobżenicy. 

Odpowiadając na złożoną interpelację w sprawie rozwiązania problemu zaopatrzenia  

w wodę do podlewania płyty boiska sportowego poprzez pobór wody z rzeki Łobżonki 

informuję, że realizacja tego typu przedsięwzięcia na wstępie wymaga przygotowania bilansu 

ekonomicznego. Należałoby przeliczyć koszty związane z budową urządzeń do poboru wody 

z rzeki Łobżonki lub ze studni głębinowej i dokonać porównania z dotychczas ponoszonymi 

wydatkami aby uzasadnić celowość takiego przedsięwzięcia.  

Należy podkreślić, że wybór innego alternatywnego źródła wymaga szeregu pozwoleń 

i uzgodnień, opracowania dokumentacji technicznej i traktowane musi być jako nowe zadanie 

inwestycyjne, na które Gmina Łobżenica w obecnym roku budżetowym nie posiada środków 

finansowych.  

Mając na uwadze powyższe, Pański wniosek powinien być złożony na pracę komisji 

Rady Miejskiej i zostać rozpatrzony pod kątem utworzenia nowego zadania inwestycyjnego.  

 

 

 

                                                                                      Z poważaniem  
 

    BURMISTRZ 

    /-/ Piotr Łosoś 

 

 
 

Otrzymują : 

1. Adresat. 
2. a/a. 

 

Do wiadomości : 
 

1. Pan Antoni Kapeja – Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy   

 
Sporządził: 
Piotr Andersohn  

Tel. 534 011 273. 


